

第十七屆香港 (亞太區) 鋼琴大賽
17th Hong Kong (Asia Pacific) Piano Competition
2021 Beethoven Piano Competition

一 級 A 組 Grade One A Class
決 賽 Final Competition

日期:2021年11月17日(星期三)

17 Nov 2021 (Wed)
4:45pm

時間: 4:45pm

香港決賽地點: 尖沙咀 香港文化中心 音樂廳後台 7 樓 CR1 排演室
Venue (Hong Kong): Hong Kong Cultural Centre Rehearsal Room CR1

The 4 finalists are:

1. 林熙惟
Kobe LAM Hei Wai, China Macau
2. KRITDHAM
PEETIPERAKUL, Thailand
3. 丘希朗
YAU Hei Long Adrian, China Hong Kong
4. 曾穎軒
TSENG Ying Hsuan, Chinese Taipei

*初賽 87 分或以上獲得決賽資格

Contestants are qualified for the Finals with the minimum mark of 87 from the Preliminary Round Competition.

請查核您的姓名及組別是否正確，如有錯漏請致電(852)2886 0589 WhatsApp: 9637 2274
/email:hkma.competition@yahoo.com.hk更正。

**Please check your name and Group information, any issues please contact us immediately:
852) 2886 0589 or WhatsApp:(852) 9637 2274 or email:hkma.competition@yahoo.com.hk**

香港區參賽者

Hong Kong Contestants

香港區參賽者須於比賽前15分鐘到達比賽場地。

Hong Kong contestants must arrive 15 minutes prior to the Competition starts.

香港區參賽者須攜帶身份證明文件參加比賽。

Hong Kong contestants must bring their IDs to attend the Competition.

非香港區參賽者

Non-Hong Kong Contestants

賽委會將於2021年11月10日，將「網上決賽指引」電郵予非香港區參賽者。非香港區參賽者在2021年11月11日仍未收到「網上決賽指引」，請致電(852)28860589或WhatsApp:(852)96372274查詢。

The Competition Committee will email non-local Hong Kong Finalists the “Final Online Live Competition Instructions” on 10 Nov. 2021. If you don’t receive this email, please call us on (852) 2886 0589 or WhatsApp us on (852) 9637 2274.